
Helsingør lokalafdeling årsberetning generalforsamling 25. januar 2024.

Formand Peter Gadvig aflægger årsberetning.

Hej allesammen og godt nytår, 
Med hjælp fra bestyrelsen har jeg fået lavet denne årsberetning. 

Mit første år som formand er nu gået, og i dag tager vi hul på det andet. Det har været et 
spændende år i lokalforeningen, hvor vi har haft mange aktiviteter. 
Her kan blandt andet nævnes:

- Vi afholder cafe to gange om måneden, som er godt besøgt, og det er dejligt at se så 
mange medlemmer hver gang,  

- walk and talk en gang om måneden. 
- Vi er også startet op med en kreativ cafe en gang om måneden nede på Hamlet 
- Vi har haft en walk and talk summer camp, hvor vi gik en gang om ugen over sommeren
- Der er også brunch for skadede en gang om måneden. Det foregår på Rib House der ligger 

i Stengade i Helsingør. Det er forskelligt hvor mange der kommer, men humøret er altid 
godt, og der bliver snakket om mange forskellige ting

-  Vores arrangement i hjerneugen gik rigtig godt. Vi havde to rigtig gode foredrag, som blev 
afholdt af Kenneth som de fleste kender, Kim havde sin datter med og havde et godt oplæg 
også. Der kom ikke så mange fagpersoner som vi havde håber, men der var god feedback 
fra de fremmødte. 

- Vi har også afholdt Rehappy ballroom med Elisabeth Dalsgård i det nye sundhedshus. Et 
arrangement der bragte smilet frem hos alle der deltager, uanset hvor dårligt eller godt man 
bevægede sig.

- Vi sluttede året af med, juleafslutning med æbleskiver og hvor vi raflede om gaver vi havde 
med. 

Vi har også været på flere ture i løbet af året. 
Her kan nævnes: 
- En rigtig god cirkusrevy, med fællesspisning på Bakkens Perle inden revyen
- Kanalrundfart med Københavns lokalafdeling. 
- Vi var også på en guidet tur på Enigma museet, som er museet for kommunikation. Vi 

spiste sammen efter vi havde set den spændende udstilling. 
- Vi afholdt vores julefrokost på færgerne med dejlig mad og god stemning. 

Vi er i det nye år fortsat Rehappy Ballroom hvor Kim kommer en gang om måneden. Jeg har 
selv været med en gang, der er god stemning og man får sved på panden. 

Vi har også en god kontakt til hjerneskadekoordinatoren og hendes team. Jeg var derude 
sammen med Mette, og holde møde dem, og det gik rigtig godt. Vores rehabiliterings 
sygeplejersker er gode til at sende de ny skadede vores vej. 

Vi havde fire afsted til repræsentantskabsmødet, Marie ikke tæller med i det 4 da hun er 
landsformand. Jeg var ikke selv med, men fik at vide at det havde været en af de bedste 
repræsentantskabsmøder i længere tid. 

Bestyrelsen i lokalafdelingen holder møde hver anden måned, og vi gentog succesen fra sidste 
år med et bestyrelsesseminar, som vi afholdt på kulturværftet. 



Den 17 januar fik vi til vores cafe besøg af Lis Knudsen fra Velliv, da Søs i foråret 2023 havde 
lavet en ansøgning der drejede sig om øget trivsel gennem sociale aktiviteter. Velliv havde en 
check med på 15.000 kroner til vores forening. 
Til sidst vil jeg gerne på vegne af bestyrelsen have lov, til at takke jer medlemmer, for uden jer 
ingen forening.  


